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Tisztelt Elnök Asszony!

,,Mennyi is a KII költségvetési támogatása?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést
kívánok benyújtani Hiller Istvánhoz, a Nemzeti Kulturális Örökség Minisztériumának
miniszteréhez .

A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

2003 . december 12-én kérdést intéztem Önhöz, melyben a Kulturális Intézetek
Igazgatóságának pontos költségvetéséről kértem információt . Tettem ezt azért, mert Schneider
Márta 2003 . novemberi, Magyar Hírlapban megjelent nyilatkozatában a következő szerepel :
,,Schneider Márta helyettes államtitkártól megtudtuk, hogy az idén 2 milliárd 776 millió forint
állt az intézetek rendelkezésére . A jövő évi terv ennél kevesebb, 2 milliárd 637 millió forint .
A helyettes államtitkár szerint a hiányzó összeget más forrásokból megpróbálják pótolni ."
Ráadásul a nyilatkozatban szereplő számok és az akkor ismert költségvetési tervezet nem volt
szinkronban .

Sajnos a 2003 . december 29-én keltezett válasz tovább növelte a bizonytalanságot . Ámbár a
2003 . december 15-én elfogadott költségvetés egyenlőre egyértelművé teszi, hogy a
Kulturális Intézetek Igazgatóságának költségvetési támogatása : 3 milliárd 57,2 millió Ft, úgy
tűnik, mintha a választ fogalmazó munkatársnak erről nem volna tudomása .
Tehát válaszban szereplő számok nem voltak pontosak : 2003. december 29-én már nem
lehetett 3 milliárd 83,9 millió Ft a KII költségvetésére vonatkozó összeg . (Ismétlem, a Magyar
Köztársaság 2004 . évi költségvetésében a XXIII. fejezet 6-os címszámán, a Kulturális
Intézetek Igazgatósága során 3 milliárd 57,2 millió támogatás szerepel .)

Nem kaptam világos és egyértelmű választ arra a kérdésemre, hogy csökkent-e a KII
költségvetése. Mert amennyiben benne van a nagyrendezvényekre szánt összeg - a válasz
szerint 446,9 millió Ft - akkor csökkent . De ezt, ki kell mondani és nem zavaros, összemosó
választ adni .

Írásbeli kérdés



Végül engedje meg, hogy megjegyezzem, nem kaptam választ arra sem, hogy „történt-e a
Kulturális Intézeteket negatívan érintő átcsoportosítás, vagy a Helyettes Államtitkár Asszony
nyilatkozata téves?" (Kérdésem a beterjesztés és a költségvetés megszavazása közötti
időszakra vonatkozott .)

Kérem Miniszter Urat, hogy a fent jelzett kérdésekre szíveskedjék pontos és egyértelmű
választ adni .

Tisztelettel :

Budapest, 2004 . február 9 .
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